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Amb la presència de tot els regidors i regidores de l’Ajuntament, s’inicia el ple amb l’aprovació de 
les actes anteriors. També es dona compte dels últims decrets d’alcaldia, que són informatius, i 
per tant no passen a votació.

CONVENI PER LES EXCAVACIONS AL JACIMENT DE L’ABRIC ROMANÍ

L’equip de govern presenta el conveni de col·laboració entre 
l’Ajuntament de Capellades i l’Institut Català de Paleoecologia 
Humana i Evolució Social (IPHES-CERCA) per a la campanya 
2024 d’excavacions i recerca al jaciment de l’Abric Romaní. 
Explica que és un conveni que porta a terme des de l’any 2009 
i que cada any es va renovant. L’aportació econòmica és de 
4000€, tot i que es preveu ampliable amb aportacions d’altres 
entitats  públiques  o  privades.  També  es  col·labora  amb 
infraestructura, a més de la promoció i divulgació de la tasca 
que s’hi realitza. Els diferents grups s’hi mostren favorables. 
JxC  demana  accelerar  les  gestions  per  tirar  endavant  el 
projecte del museu. Al seu torn, VdC-CUP comenta que tenim 
un gran tresor a la cinglera,  darrerament catalogada com a 
BCIN, i que per tant entre tots hem de fer mans i mànigues 
perquè les excavacions continuïn. Passat a votació,  el  punt 
s’aprova per unanimitat.

Els  següents  punts  del  ple  també  són  convenis  de 
col·laboració  anuals  destinats  a  la  promoció  econòmica  i 

cultural  de  la  vila:  el  conveni  amb  l’Associació  del  Comerç  i  Serveis  per  a  la  dinamització 
comercial del municipi, el conveni amb la Comissió Festes del Carrer i el conveni amb l’Agrupació 
Fotogràfica.  En  tots  tres  casos  els  diferents  grups  s’hi  mostren  favorables  i  destaquen  la 
importància que té per Capellades el treball que fan aquestes entitats. Els punts es voten per 
separat i tots tres s’aproven per unanimitat.

TAXA PER LA PRESTACIÓ DE SERVEIS A LA PISCINA MUNICIPAL

Es porta  a  ple  l’aprovació  provisional  de  l’ordenança fiscal  núm.  25,  és  a  dir,  la  taxa  per  la  
prestació de serveis a la piscina municipal de Capellades. Des de l’equip de govern s’explica que 
és una taxa que es va crear l’any 2019 ja que anteriorment no estava regulat. Des de llavors s’han  
mantingut els preus excepte l’any 2021 que es va incrementar molt lleugerament (tan sols un 
0,6%). Per tant, es pot dir que des que es va crear quasi no ha tingut increments i per tant ara es  
vol  actualitzar.  La  taxa  té  diferents  preus  en  funció  de  la  tipologia  d’usuari  i  la  present 
actualització procura equilibrar els diferents trams. Per tant, l’augment varia en funció de cada 
cas, intentant sempre que la pujada no sigui molt gran. Per a les persones amb discapacitat o 
persones en atur no hi  ha cap increment,  i  per tant es manté.  C’s es mostra favorable però 
demana obrir l’entrada del Passeig. JxC s’hi mostra favorable, tot i que demana que s’actualitzi 
cada any una mica, enlloc de fer-ho cada quatre anys de cop. Al seu torn, VdC-CUP reconeix que 

Amb aquesta publicació us volem informar d’allò que es parla en el Ple Municipal, de manera més resumida i lleugera. 
Alhora, us volem animar a assistir i participar activament en els plens, i a que feu ús del torn obert de paraula. Podeu  
trobar totes les publicacions del “Ple al Carrer” a la nostra web,  www.viladecapellades.cat,  així com els vídeos dels 
plens al canal de YouTube de l’Ajuntament.
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fa temps que no es revisa aquesta ordenança i que, per tant, no els sembla malament que es 
revisi. El PSC també veu raonable la pujada. Passat a votació, el punt s’aprova per unanimitat

AJUTS PER A LA PRÀCTICA D'ACTIVITATS EXTRAESCOLARS ESPORTIVES

L’equip  de  govern  presenta  la  proposta 
d'aprovació de la convocatòria d'ajuts per a la 
pràctica  d'activitats  extraescolars  esportives 
pel  curs  2023-2024.  L’alcalde  explica  que  el 
què s’aprova avui és la convocatòria dels ajuts, 
ja  que les bases ja  es van aprovar  el  passat 
mes  de  gener.  Explica  que  s’ha  trigat  a 
presentar-ho, ja que l’aprovació de les bases ja 
es  va  fer  tard.  La  dotació  econòmica  es  de 
1.800€  pel  present  curs  que  està  a  punt 
d’acabar i  també de 1.800€ pel curs següent. 
Es podran presentar les sol·licituds des del 13 
de maig fins al 31 de maig. Els diferents grups 
de l’oposició s’hi mostren a favor. Des de VdC-CUP es critica que no es convoquessin les ajudes 
quan tocava, per descuit de l’equip de govern format per ERC; però es mostren satisfets que 
s’hagi reprès. Comenten que seguiran vetllant perquè no es produeixin més “descuits”, ja que va 
ser VdC-CUP qui va demanar recuperar la convocatòria. El punt s’aprova per unanimitat.

A  l’últim  punt  del  ple  es  presenta  un  altre  conveni  de  col·laboració,  en  aquest  cas  amb 
l’Associació Companyia de Bombers de Capellades, que també s’aprova per unanimitat.

PRECS I PREGUNTES

Al torn de precs i preguntes el grup de C’s demana revisar els embornals dels carrers, ja que n’hi  
ha  molts  que  estan  taponats  i  quan  plou  queden  saturats.  Comenten  que  l’àrea  verda 
d’aparcament  del  Passeig  Miquel  i  Mas  no  es  controla  prou  i  hi  ha  cotxes  aparcats 
permanentment. Això provoca que els usuaris que realment volen aparcar només per comprar 
hagin d’aparcar en doble fila o llocs no autoritzats. S’hauria de controlar més. Finalment, proposa 
estudiar la possibilitat de crear un nou  aparcament públic a un solar buit que hi ha al carrer del  
Carme. L’equip de govern pren nota de tots els punts. JxC exposa que revisant un dels decrets 
d’alcaldia del darrer mes, han vist que en general els treballadors de l’Ajuntament fan moltes 
hores extres i demanen regular-ho. També comenten que hi ha molts excrements de gossos pel  
carrer i demanen augmentar campanya de civisme. Finalment, pregunten per l’expedient de la 
requalificació urbanística dels terrenys de Cal Guasch, i des de l’equip de govern se li respon que  
els tècnics municipals hi estan treballant. Des de VdC-CUP posen sobre la taula diferents punts ja 
reclamats en plens anteriors, i que encara no s’ha donat resposta des de l’equip de govern d’ERC: 
la integració del bitllet del bus de l’estació (el “Tino”), el projecte de peatonalització de la Plaça de 
Missa i també saber en quin estat estan les negociacions de la relació de llocs de treball de 
l’Escola Bressol. L’alcalde de Capellades els diu que s’hi està treballant i que quan hi hagi noves 
informacions s’explicarà en comissió informativa. El PSC demana reordenar el trànsit a la zona 
carrer del Carme, ja que hi ha conflictes a les entrades i sortides de l’escola. Proposa ampliar els  
horaris dels patis oberts de les escoles, sobretot a l’estiu que els dies son més llargs. Pel que fa a 
la peatonalització, comenta que caldria fer un nou Pla d’Ordenació Urbanística, o almenys un 
document  complementari  a  l’actual  que permeti  millorar  el  trànsit  rodat  al  poble.  Finalment,  
exposen que uns veïns van fer una demanda per arreglar el carrer de la Divina Pastora i no se’ls  
hi ha respost. L’alcalde diu que si que els van contestar (la primera vegada no perquè es va  
extraviar la comunicació, però en una segona vegada es va respondre de seguida). El problema 
és que no els va agradar la resposta, ja que els veïns volen una reforma completa, però ara  
mateix aquest carrer no forma part del pla de reforma de vials, ja que n’hi ha d’altres de més 
urgents. 

No hi ha preguntes del públic i per tant, es dona per acabat el ple.


